
TAK JAK JSOU NA TOM POSLANCI A
OSTATNÍ TVÁŘE FARIZEJSKÉ
PROPAGANDY? TÉMĚR NIKDO Z POLITIKŮ
A „EPIDEMIOLOGŮ“ KTEŘÍ VÁS VYDÍRÁNÍM
NUTÍ DO OČKOVÁNÍ, SEBE A SVOJE RODINY
OČKOVAT NEDÁ!
- CZ24 News | 7. července 2021

ČESKO: Internetem se pomalu šíří otázka, která je velmi zajímavá. Již rok jsme svědky toho,
že řada politiků káže vodu a sami pijí víno. Týkalo se mnoha nařízení, jejichž dodržování bylo na
občanech požadováno, ale samotní jejich tvůrci je často naprosto ignorovali. Což platilo především
tehdy, když nebyli v hledáčku kamer či objektivů. Už tato skutečnost naznačuje, že se velmi
pravidelně zákazy a omezení týkaly jen prostých občanů, zatímco elity si žily dál svůj život.

Nyní je tedy se třeba ptát, jak jsou na tom s vakcinací politici, také lékaři či zarputilí
zaměstnanci médií. Kolik z nich už má v sobě to, co tolik propagují, v jaké kvalitě a od jaké značky.
Všichni si jistě dobře pamatujeme na návštěvu předsedy vlády Andreje Babiše v Izraeli, kdy nebyl
vpuštěn do některých budov, přestože jsme byli utvrzováni v tom, že u něho již očkovací akt
proběhnul. Izraelci ale asi měli jiné zprávy a Babiš zůstal venku. O pár týdnů později byli novináři u
toho, když na proceduru dorazila Monika Babišová. U té už jsou dvě možnosti. Buď bylo připraveno
placebo, nebo byla Babišem obětována podobně, jako kdysi jeho syn v jiném případu. Ani jedno by
nepřekvapilo.
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Prima-CNN se už tímto problémem také zabývala a došla k závěru, že většina poslanců sebe
a své rodiny očkovat odmítá. Jak na tom jsou lékaři? Nejednou už bylo vnímáno prohlášení, že jsou
očkováni, ale někteří na dotaz čím, odpovídají vyhýbavě s tím, že mají něco jiného. Co to je, to už
neprozradí. Jiná šarže? Placebo? Nebo něco úplně jiného? A co naši slavní epidemiologové,
virologové? Co má v sobě Prymula, Maďar, Chlíbek, Kubek a další? Na Flégra se ptát nebudeme, ten
by pravděpodobně v rámci pokusů sám na sobě zbaštil i krysí lejno, ten není měřítkem.

Stejně tak bychom chtěli vědět, co dostala kompletní Evropská komise a europoslanci. Tedy
mimo odměn za nákup dostatečného množství produktu chrleného Pfizerem. O tom, že samotní
zaměstnanci koncernu Pfizer především pracující ve vyšších funkcích nejsou součástí experimentu
svého zaměstnavatele, se všeobecně ví. I to o mnohém svědčí. A co mediální šiřitelé strachu. Jak je
na tom, ředitel ČT Dvořák, Borhyová s Korantengem, případně Nora Frydrychová. Ta jména byla
vybrána namátkou, samozřejmě bychom mohli postupně zmiňovat stovky dalších, kteří se na
propagandě podílejí, ale sami o sobě nehovoří. Možná by stálo za to je vyzvat k k tomu, aby
prokázali, jak na tom jsou, například pomocí krevních testů, pokud tedy tyto dokážou přítomnost
vakcíny prokázat.

Je vcelku jasné, že se nikdy ničeho takového nedočkáme. To by se dotyční museli dostat před
soud, před který ostatně patří, a mít to příkazem. Otázka je však na stole. Všichni víme, jak elity
obchází daňová přiznání, tresty za porušování zákonů, vlastní zákazy a opatření. Dá se tedy
předpokládat, že i v případu vakcinace to nebude jiné. Tak jak to odhadujete Vy?
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